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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 16 JUNI 2025 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17-19 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 85.02.01-P23-23-543631 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Peter Andreas Moesgaard, 

Enver Loki, Daniel Bringmann, Jannie Jensen, 

Daniel Køhler Christensen, Freddy Palner 

Paungreen, Annette Betak, Kristian Østergaard, 

Thilde Nøhr Jensen, Jeanette Lund, Emma 

Novak, Imran Hoshmand 

 

AFBUD: 
Karin Rahbek, Anette Betak, Emma Novak, 

Imran Hoshmand, Enver Loki. 
 

MØDENR.:  6 - 2025  

   

 

1. Godkendelse af referat:  

Punkter til dette møde fra sidst er ikke overført. Hvis der anvendes initialer på personer (ex: GA) skal 

selvsamme initialer også fremgå i deltagerlisten (Gitte Asmussen/GA). Spørgsmålstegn i referatet giver 

uklarhed. Ellers godkendt. 

 

 

2. Godkendelse af dagsorden:  

Karin vil gerne deltage i drøftelser om udslusning af M-klasser, så dette punkt udsættes til næste gang. 

Ellers godkendt dagsorden med ekstra punkter som manglede: Forældremøder i efteråret (Punkt 5B) 

samt: Meddelelser (Punkt 5C) 

 

3. Temadrøftelse: 

- FRO, tilbagemelding fra nyligt afholdt. (FRO, Kristian og Gitte): 

Godt oplæg ved Michael: Hvad skal skolebestyrelser beskæftige sig med? Tilsyn er i højere grad 

opfølgning på principper end manglende toiletpapir. Principper udarbejdes og tjekkes op på (tilsyn). 

Forvaltningens rolle blev også rundet med emner, som de ville arbejde videre med. Samarbejde er 

måske det ord, der hyppigst gik igen ifm. det gode bestyrelsesarbejde. På Nordregårdsskolen bestod 

deres beskrevne gode samarbejde som udgangspunkt i principvedligehold. Der var ikke på 

Nordregårdsskolen behov for at holde ”formøder”, da al bestyrelsesarbejde foregik på selve møderne. 

Bestyrelsen sætter kursen – og ledelsen styrer i den retning. 

 

- Årshjul 2025/2026, herunder plan for det videre arbejde med principper og politikker: 

Principper sættes på dagsorden på møderne hen over året, hvorefter ledelsen beretter om, hvorledes 

der konkret arbejdes med de enkelte. På det første bestyrelsesmøde i det nye aftales hvilke 

principper, der skal sættes på i løbet af næste skoleårs møderække. Det er ikke sikkert, at vi når 

igennem alle hvert år. 

 

 

4. Elevrådet: Ikke til stede på dagens møde. Punktet udgår. 

 

Dagsorden 
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5. Beslutning: 

- Høring: Ferie- og fridagsplan 2027/2028 

(Svarfrist d. 27. juni 2025), bilag. 

 

Ingen kommentarer/indvendinger. 

 

- Høring: Handlevejledning, fysiske hændelser. 

(Svarfrist d. 1. september 2025), bilag. 

 

Godt arbejde af SSP - men i indledningen kunne det gøres tydeligere: Hvem gør hvad?  Er der 

forskellige roller, og hvem er ansvarlige? 

6 punkter og 7 trin kan virke lidt forvirrende. Lidt tekst kunne forklare det bedre. Kastrup Juniorklub 

bør nævnes ift. målgruppens alder. 

 

- Mødedatoer 2025/2026: 

 

Første mandag (som er en arbejdsdag) i hver måned – startende i september. Sidste møde ligger 15. 

juni pga. skemalægning og godkendelse af disse. Der er ikke møder i juli + august måned. 

 

- Skemaer til gennemsyn (ophængt i personalerum): 

 

Gitte sender ud i morgen. 

 

5B. Forældremøder i efteråret: 

 

Mulige emner (udskoling/mellemtrin): SSP, rygning, digital adfærd. Mulige emner i indskolingen: Trafik, fritid, 

forældreoplæg. Drøftelse af fællesdel - kan den evt. erstattes af et nyhedsbrev fra ledelsen? Kristian efterlyser en 

slags ”State of the Union” fra de enkelte afdelingsansvarlige. 

  

Ledelsen spørger kontaktforældre til deres ønsker til form og indhold.  

 

5C: Meddelelser: 

 

Ledelsen: 

 

Andreas kan fortælle, at der bliver sat tryghedskameraer op på udsatte steder på skolens udeareal. Vi afventer p.t. 

blot at få besked om, hvornår dette udstyr bliver sat op. Skolen bidrager ikke økonomisk til dette. 

 

De igangværende projekter i Lille Gård: Nyt boldbur og nyt gyngestativ får lagt faldunderlag her tirsdag i uge 25 – 

og alt forventes taget i brug onsdag eller torsdag i uge 25. 

 

Medarbejdere: Udgår 

 

 

6. Eventuelt: Udgår. 

 

 

7. Punkter til næste møde: 

 

• M-klasser og udslusning 

• SFO’ens mediepolitik og brug af det digitale værksted (Rikke skal inviteres, hvis punktet er på 

dagsordenen) 

• Feedback fra Allan Andersens deltagelse på bestyrelsesmøde tidligere i år? 


